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ZAB.0012.3.3.2023  
 
 

Protokół nr 28/23 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  
z dnia 14 lipca  2023 roku 

  
1) Otwarcie obrad  

 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu w dniu 
14 lipca 2023 r. o godzinie 9:10 otworzył obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu. 
Przewodniczący powitał radnych oraz Panią Agatę Wojtkowską – Członka Zarządu Powiatu, 
Panią Martę Prylińską – Naczelnika Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych Starostwa 
Powiatowego we Włocławku.  
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.   
 

2) Stwierdzenie quorum   
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach bierze udział 5 radnych, co wobec 
ustawowego składu komisji wynoszącego 5 radnych, stanowi wymagane quorum, a zatem 
obrady są prawomocne.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   
  

3) Przyjęcie porządku obrad   
  
Przewodniczący Komisji powiedział, że członkowie komisji otrzymali porządek obrad 
składający się z  7 punktów w brzmieniu: 
 

Porządek obrad: 
l .  Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 27/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 

4 lipca 2023 roku. 
5. Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie nadania imienia 

Powiatowemu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu 
i szkołom wchodzących w jego skład. 

6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący zapytał radnych, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania:  
Za – 5 
Przeciw – 0   
Wstrzymało się – 0   
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła porządek obrad.   
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.   
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4) Przyjęcie protokołu nr 27/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z 

dnia 4 lipca 2023 roku. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji czy mają uwagi do protokołu 
sporządzonego z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 4 lipca 2023 r.? 
Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem protokołu nr 27/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  z dnia 
4 lipca 2023 roku i przeprowadził procedurę głosowania.   
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw - 0   
Wstrzymało się - 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła protokół nr 27/23 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu z dnia 4 lipca 
2023 r.  
 

5) Analiza i wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie nadania 
imienia Powiatowemu Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Chodczu i szkołom wchodzących w jego skład. 

 

Przewodniczący Komisji poprosił Naczelnika Wydziału o przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Marta Prylińska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych 
poinformowała, że dyrektor Powiatowego Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 
w Chodczu zwróciła się z wnioskiem o nadanie szkole imienia Władysława Reymonta. 
Wcześnie, jak był zespół szkół, szkoła też miała imię Władysława Reymonta.  Wszystkie 
szkoły wchodzące w skład Centrum, czyli Branżowa Szkoła Pierwszego Stopnia, Branżowa 
Szkoła Drugiego Stopnia, Technikum w Chodczu, Szkoła Policealna oraz Powiatowe 
Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu będą nosiły to samo imię, tj. 
Władysława Reymonta. Uroczyste nadanie imienia, jak również poświęcenie sztandaru, 
planowane jest łącznie z obchodami Powiatowego Dnia Edukacji Narodowej w październiku 
2023 r. 
Przewodniczący Komisji w związku z brakiem głosów w dyskusji, zapytał radnych, kto jest 
za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania imienia Powiatowemu Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Chodczu i szkołom wchodzących w jego skład. 
 
Projekt uchwały w sprawie nadania imienia Powiatowemu Centrum Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Chodczu i szkołom wchodzących w jego skład stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu. 
 

6) Sprawy różne.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że na dzisiejsze posiedzenie radni 
otrzymali informację dotyczącą wyników matur (załącznik nr 5).  
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że na ostatnim posiedzeniu komisji prosił 
o przygotowanie materiałów w sprawie rajdu rowerowego.  
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Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych poinformowała, że rajd rowerowy był 
organizowany od 2003 roku. Ostatnia edycja miała miejsce 4. października 2018 roku. 
Wydział nie ma danych na temat liczby uczestników. Planowana liczba to było 635 osób. Ile 
osób ostatecznie wzięło udział, nie udało się ustalić.  Była to 16 edycja tego rajdu.  Jeżeli 
mowa o igrzyskach dzieci, które wcześniej nazywały się gimnazjadą, licealiadą – to ostatnia 
edycja była w roku szkolnym 2018/2019.   W dniu 13 czerwca 2019 było podsumowanie tej 
edycji. W dokumentach nie ma podanej liczny uczestników.  
Radny Jacek Jabłoński powiedział, że wraz z panem W. Rudzińskim ponawia prośbę, żeby 
rozważyć możliwość przywrócenia tych dwóch imprezy. Obydwie te imprezy były potrzebne 
i sprawdzały się. Jeżeli byłaby taka możliwość, to radny zwrócił się z prośbą, aby 
reaktywować te imprezy dla młodzieży powiatowych szkół ponadpodstawowych. 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że jest to słuszna prośba radnych, żeby te imprezy 
reaktywować. Jest to dobry kierunek i należałoby to przywrócić.   

 

7) Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad w dniu 14 lipca 
2023 r. o godzinie  9:20 zamknął obrady komisji. 
 
 

     Przewodniczący Komisji 
   Edukacji, Kultury i Sportu  
 
           Karol Matusiak   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała:  
Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ………………..  


